
Artikel 32-vragen bij raadsvergadering 14 december 2017

Dossier Westerwal

Inleiding:
In april van dit jaar heeft de Raad een raadsinformatiebrief ontvangen met als onderwerp 
“Procesvoorstel ontwikkeling Westerwal”.
In één van de laatste alinea’s staat wat de projectleider, die het college heeft aangesteld voor 20 uur 
per week, gedurende een half jaar aan zaken zou oppakken.
We zijn nu ruim een half jaar verder.

Vraag aan college:
Gaarne een update van de stand van zaken met betrekking tot de voortgang van het dossier 
Westerwal en in het bijzonder de actiepunten die de projectleider zou oppakken zoals voorbereiden 
raadsvoorstel voor de gemeenteraad van 14 december 2017.

De vragen mogen wat mij betreft a.s. donderdag mondeling beantwoord worden.

Hartelijke groet,
Kees de Bruijn
Fractievoorzitter CDA-fractie


